
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  29. marca 2021  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier 

         Janka Horylová 

                               Anna Magalová    

       Monika Masárová 

        

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

                               Jarmila Chnápková - zapisovateľka  

          Martina Micháliková - účtovníčka          

                  
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Územný plán Obce Rakovice – zmeny a doplnky  

4. Západoslovenská distribučná, a.s., Bratislava – kúpna zmluva na pozemok pod 

transformačnou stanicou   

5. Západoslovenská distribučná, a.s., Bratislava – výzva na uzatvorenie zmluvy 

o zriadení vecných bremien 

6. Žiadosť o poskytovanie sociálnej služby 

7. Centrálny krízový fond TTSK – výzva 

8. Zmena rozpočtu obce na rok 2021   

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

konštatoval, že na rokovaní sú prítomní 4 poslanci obecného zastupiteľstva, poslankyňa Janka 

Horylová oznámila, že príde na zasadnutie OZ neskôr, až v priebehu zasadnutia. OZ je 

uznášaniaschopné. Ďalej starosta oboznámil prítomných poslancov s programom zasadnutia 

OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach. Za overovateľov zápisnice určil starosta obce 

poslancov Annu Magalovú a Moniku Masárovú. V piatok nám prišla žiadosť od p. Ivany 

Kosovej na odkúpenie pozemku, starosta oznámil poslancom, že žiadosť sa môže prerokovať 

v bode rôzne. O programe zasadnutia dal starosta hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4  (chýba Janka Horylová) 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 
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U z n e s e n i e   č.  9/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konané dňa 28.1.2021 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4  (chýba Janka Horylová) 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  10/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 3. Územný plán Obce Rakovice – zmeny a doplnky  

 

V zmenách územného plánu sa nás najviac dotýka zmena v obytnej zóne II. Koryto potoka 

Holeška od obytnej zóny II cez obytnú zónu III by malo v budúcnosti tvoriť miestnu 

komunikáciu medzi pozemkami, ktoré by sa mali stať pozemkami určenými na individuálnu 

bytovú výstavbu. Naprojektovala sa nová cesta, aby cesta išla súbežne už s existujúcou 

komunikáciou v obytnej zóne III. Cez jednotlivé pozemky súkromných vlastníkov išiel potok 

Holeška, má určitú výmeru, je však naprojektovaná nová cesta. Budeme s vlastníkmi 

príslušných pozemkov pozemky pod novú cestu buď vymieňať, ak sa bude jednať o rovnakú 

výmeru ako pozemok potoka Holeška, alebo budeme od vlastníkov pozemok odkupovať. Ak 

bude mať pozemok Holešky väčšiu výmeru ako je naprojektovaná cesta, budeme vlastníkom 

pozemok predávať. V návrhu zmeny územného plánu boli vytvorené nové parcely cesty.  

Máme už tlaky od občanov, že majú záujem stavať na pozemkoch v tejto lokalite. Už sa 

chodia občania pýtať na pozemky pred vodárňou. Ďalší zámer je vyčleniť parcelu pri družstve 

na vybudovanie autodielne, na bývalom družstve máme priemyselný park. Vedľa družstva je 

na 2-hektárovej parcele časť vytvorená na odpadové hospodárstvo, chcel by som celú parcelu 

vyčleniť na odpadové hospodárstvo. Táto parcela je vo vlastníctve štátu, cestou okresného 

úradu by sme požiadali o odkúpenie alebo o bezplatný prevod na obec. Túto parcelu by sme 

potom mohli prenajímať Združeniu obcí pre odpadové hospodárstvo. Tu by mohol byť 

medzisklad vrámci odpadovej spoločnosti. Ďalšia lokalita by mohla byť vytvorená pre 

veternú elektráreň. Uvidíme čo povedia ochranári. Ing. Hevier sa pýta či nám realizátor 

veternej elektrárne dal nejaké návrhy do územného plánu. Starosta hovorí, že zatiaľ nič 

nepredkladal, len tu bola ponuka na exkurziu do existujúcej veternej elektrárne. Momentálna 

epidemiologická situácia však toto nedovoľuje. Na pozemku za obchodom, ktorý je 

v územnom pláne vedený ako občianska vybavenosť, je už postavený rodinný dom, musíme 

to v územnom pláne opraviť len v textovej časti. Obytná zóna pri kamenárstve by sa mohla 

rozšíriť naľavo od kamenárstva, tam sú ešte pozemky, ktoré by mohli byť vhodné na 

výstavbu. Tu sa pozemky z výhľadu presunú do realizácie výstavby. Spracovateľ územného 

plánu pripraví podklady k zmenám. 
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4  (chýba Janka Horylová) 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  11/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

informácie starostu obce o pripravovaných zmenách a doplnkoch Územného plánu Obce 

Rakovice. 

 

Bod 4.  Západoslovenská distribučná, a. s., Bratislava – kúpna zmluva na pozemok pod 

transformačnou stanicou  

 

Starosta obce p. Dušan Daloš otvoril ďalší bod rokovania. Na zasadnutí OZ dňa 28.1.2021 bol 

uznesením č. 7/2021 schválený zámer odpredaja pozemkov z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa p. č. 66/5 o veľkosti 9 m
2
 – zastavaná plocha a nádvorie, na ktorej je vybudovaná 

kiosková trafostanica, a pozemku p. č. 66/4 o veľkosti 28 m
2
 – ostatná plocha, ktorá je 

manipulačnou plochou okolo trafostanice, Západoslovenskej distribučnej, a.s., Bratislava, 

IČO 36361518, v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov. Novovytvorené parcely boli vytvorené na základe geometrického 

plánu č. 94/2020 vyhotoveného Geodetickou kanceláriou GEODETI s.r.o., Nitra, zo dňa 

14.01.2021. Cena pozemku je stanovená vo výške 30,00 eur za 1 m
2
, spolu 37 m

2
 vo výške 

1.110,00 eur. Odôvodnenie predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa: Obec 

Rakovice uznesením č. 47/2018 zo dňa 20.9.2018 schválila zámer na odpredaj časti pozemku 

p. č. 66/1 zastavané plochy a nádvoria v predbežnej výmere cca 16 m
2
 spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a.s., Bratislava, za cenu 30,00 eur za 1 m
2
 za účelom 

vybudovania transformačnej stanice  v rámci inžinierskej stavby „TA _ Rakovice, výmena TS 

0065-002 VNK, TS, NNK – L13.0352.17.0002“. Následne bola dňa 15.10.2018 podpísaná 

Zmluva o budúcej kúpnej zmluve ev. číslo budúceho kupujúceho : 181130-

L13.0352.17.0002-ZBZ_KZ. Porealizačným zameraním vybudovanej kioskovej 

transformačnej stanice a obslužnej plochy okolo transformačnej stanice boli vytvorené 

pozemky p. č. 66/4 a 66/5, ktoré žiada spoločnosť odkúpiť. Poslancom bol predložený návrh 

kúpnej zmluvy ev. číslo kupujúceho: 210192-L13.0352.17.0002-KZ_P_TS medzi Obcou 

Rakovice a Západoslovenskou distribučnou, a.s., Bratislava. Starosta dal hlasovať o odpredaji 

pozemku a o predloženej kúpnej zmluve. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4  (chýba Janka Horylová) 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  12/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e   

a) odpredaj pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa p. č. 66/5 o veľkosti 9 m
2
 – 

zastavaná plocha a nádvorie, na ktorej je vybudovaná kiosková trafostanica, a pozemku p. č. 

66/4 o veľkosti 28 m
2
 – ostatná plocha, ktorá je manipulačnou plochou okolo trafostanice, 
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Západoslovenskej distribučnej, a.s., Bratislava, IČO 36361518, v zmysle § 9a ods. 

8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Novovytvorené parcely boli vytvorené na základe geometrického plánu č. 94/2020 

vyhotoveného Geodetickou kanceláriou GEODETI s.r.o., Nitra, zo dňa 14.01.2021.Cena 

pozemku je vo výške 30,00 eur za 1 m
2
, spolu 37 m

2
 vo výške 1.110,00 eur. Odôvodnenie 

predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa: Obec Rakovice uznesením č. 

7/2018 zo dňa 20.9.2018 schválila zámer na odpredaj časti pozemku p. č. 66/1 zastavané 

plochy a nádvoria v predbežnej výmere cca 16 m
2
 spoločnosti Západoslovenská distribučná, 

a.s., Bratislava, za cenu 30,00 eur za 1 m
2
 za účelom vybudovania transformačnej stanice  

v rámci inžinierskej stavby „TA _ Rakovice, výmena TS 0065-002 VNK, TS, NNK – 

L13.0352.17.0002“. Následne bola dňa 15.10.2018 podpísaná Zmluva o budúcej kúpnej 

zmluve ev. číslo budúceho kupujúceho: 181130-L13.0352.17.0002-ZBZ_KZ. Porealizačným 

zameraním vybudovanej kioskovej transformačnej stanice a obslužnej plochy okolo 

transformačnej stanice boli vytvorené pozemky p. č. 66/4 o veľkosti 28 m
2
 a 66/5 o veľkosti 9 

m
2
, ktoré žiada spoločnosť odkúpiť. Zámer na odpredaj pozemkov p. č. 66/4 a p. č. 66/5 bol 

schválený Obecným zastupiteľstvom v Rakoviciach dňa 28.1.2021 uznesením č. 7/2021. 

b)  Kúpnu zmluvu uzatvorenú v súlade s § 588 a nasl. Občianskeho zákonníka v znení 

neskorších predpisov ev. č. kupujúceho: 210192-L13.0352.17.0002-KZ_P_TS na pozemok  

reg. KN C parc. č. 66/4 o výmere 28 m
2
, druh pozemku ostatná plocha a pozemok reg. KN C 

parc. č. 66/5 o výmere 9 m
2
, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria v k. ú. Rakovice 

odčlenených od pozemku reg. KN C parc. č. 66/1 o výmere 10 583 m
2
, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria vo vlastníctve Obce Rakovice zapísanej na LV č. 400.  

 

Bod 5.  Západoslovenská distribučná, a .s., Bratislava – výzva na uzatvorenie zmluvy 

o zriadení vecných bremien 

 

Starosta obce informoval poslancov, že sme dňa 8.3.2021 obdržali od Západoslovenskej 

distribučnej, a.s., Bratislava, žiadosť o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecných bremien. Dňa 

15.10.2018 bola medzi Obcou Rakovice a spoločnosťou Západoslovenská distribučná, a.s, 

Bratislava, uzatvorená Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien ev. č. budúceho 

oprávneného 181131-L13.0352.17.0002-ZBZ_VB, predmetom ktorej bolo dojednanie 

záväzku uzavrieť v budúcnosti zmluvu o zriadení vecných bremien týkajúcu sa nehnuteľností 

uvedených v čl. 2 tejto zmluvy. Geometrickým plánom na zameranie vecného bremena č. 

109/2020, úradne overeným dňa 12.02.2021 pod číslom G1-81/2021 boli vyznačené pozemky 

p. č. C KN č.10, 66/1, 154/1 a 713, ktoré sú vo vlastníctve Obce Rakovice a na týchto 

nehnuteľnostiach je umiestnený NN a VN káblový rozvod vo vlastníctve spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a.s., Bratislava, ktorý bol vybudovaný vrámci stavby 

„TA_Rakovice, výmena TS 0065-002 VNK, TS, NNK“. Vecné bremená vymedzené 

geometrickým plánom o výmere 130 m
2
 budú zriadené za jednorazovú náhradu vo výške 

1.125,- eur. Starosta dal hlasovať o zriadení vecných bremien a uzatvorení zmluvy. 

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4  (chýba Janka Horylová) 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  13/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  
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a) zriadenie vecného bremena na pozemky vo vlastníctve Obce Rakovice zapísané na LV č. 

400 v k. ú. Rakovice vyznačené v geometrickom pláne na zameranie vecného bremena 

číslo 109/2020, úradne overeným dňa 12.02.2021 pod číslom G1- 81/2021 ako: 

1) diel 1 o výmere 1 m
2
 – pozemok reg. KNC parc.č. 10, 

2) diel 2 o výmere 2 m
2
 – pozemok reg. KNC parc.č. 10, 

3) diel 3 o výmere 32 m
2
 – pozemok reg. KNC parc.č. 66/1, 

4) diel 4 o výmere 77 m
2
 – pozemok reg. KNC parc.č. 66/1, 

5) diel 5 o výmere 1 m
2
 – pozemok reg. KNC parc.č. 66/1, 

6) diel 6 o výmere 8 m
2
 – pozemok reg. KNC parc.č. 154/1, 

7) diel 7 o výmere 9 m
2
 – pozemok reg. KNC parc.č. 713, 

     kde sú umiestnené elektroenergetické stavby a zariadenia distribučnej sústavy: 

      a) podzemné káblové VN (22 kV) vedenie, 

      b) podzemné káblové NN (1 kV) vedenie, 

     vrátane zariadení súvisiacich a potrebných na ich prevádzku, ktoré boli vybudované 

vrámci stavby „TA_Rakovice, výmena TS 0065-002 VNK, TS, NNK“. 

     Vecné bremená vymedzené geometrickým plánom o výmere 130 m
2
 budú zriadené za 

jednorazovú náhradu vo výške 1.125,- eur.  

b) uzatvorenie zmluvy o zriadení vecných bremien uzatvorenej podľa § 151n a nasl. Zák. č. 

40/1964 Zb. Občiansky zákonník v znení neskorších predpisov ev. č. oprávneného: 

210329-L13.0352.17.0002-ZBZ_VB medzi Obcou Rakovice a Západoslovenskou 

distribučnou, .a.s, Bratislava.   

  

Bod 6. Žiadosť o poskytovanie sociálnej služby 

 

6.1. 

Pri prerokúvaní uvedeného bodu prišla na zasadnutie OZ poslankyňa Janka Horylová. 

Poslancom boli s materiálmi na zasadnutie OZ zaslané aj žiadosti na poskytovanie sociálnej 

služby od 2 občanov našej obce. Úhrada za sociálne služby by mala byť poskytovaná ako 

rozdiel medzi tým, čo si platí občan a koľko stojí poskytovanie sociálnej služby v zariadení. 

V žiadosti nebola uvedená suma, ktorú žiadajú poskytovať. Občania sú umiestnení 

v súkromnom zariadení. Bežne sa deje v rodinách to, že sa deti alebo príbuzní skladajú na 

umiestnenie svojich rodičov v zariadeniach. V rozpočte nemáme voľné zdroje na 

poskytovanie služby. Poslanci odporúčajú pripraviť potrebné relevantné podklady na 

prerokovanie uvedených žiadostí. Ing. Hevier hovorí, aby sme si aj od poskytovateľa 

sociálnej služby – zariadenia vyžiadali vyúčtovanie poskytovania sociálnej služby vrátane 

príspevkov z verejných zdrojov.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  14/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

o d p o r ú č a    s t a r o s t o v i 

pripraviť materiály na prerokovanie žiadostí na poskytovanie sociálnej služby. 

 

6.2. 

Keď sme pri sociálnej službe, chcel by som Vás oboznámiť s tým, že  pri poskytovaní služieb 

mobilného odberového miesta vykonávajú službu administratívny pracovníci svoju prácu bez 

nároku na odmenu. Financie, ktoré nám zostanú za testovanie po odpočítaní všetkých 
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nákladov, by sme mohli využiť pre občanov obce na zakúpenie vitamínov. Už sme 

z týchto financií poskytli občanom, ktorí sa na testovaní podieľajú – zdravotníci, 

administratívny pracovníci, hasiči, predavačky z obchodu, vitamíny  v cene cca 20,00 eur. 

V hodnote 10,00 eur by sme mohli dať občanom buď nad 60 alebo nad 65 rokov, to je na 

vašom posúdení. Financie za testovanie nám štát platí pravidelne, je to 5,- eur za test. 

Poslankyňa Masárová navrhuje dať balíček vitamínov občanom obce nad 60 rokov. Starosta 

dal o návrhu poslankyne Masárovej hlasovať.    

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  15/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 

vitamínový balíček v hodnote cca 10,00 eur občanom obce Rakovice 60 a viacročným. 

 

6.3 

Starosta hovorí poslancom, že chcel už po veľkonočných sviatkoch otvoriť aj II. stupeň 

základnej školy. Kontaktoval som aj ministerstvo školstva, zatiaľ však nie je možné otvoriť 

školy.  

Poslancom bol na vedomie zaslaný materiál, ktorý bol poslaný na Okresný súd Piešťany, ako 

návrh na vydanie neodkladného opatrenia. Tento návrh smeruje proti ZŠ s MŠ Rakovice 

a zriaďovateľovi Obci Rakovice. Návrh podal zákonný zástupca detí  navštevujúcich ZŠ s MŠ 

Rakovice vo veci neoprávneného konania školy, keď vyžaduje, aby sa zákonný zástupca 

dieťaťa pri nástupe do školy preukázal negatívnym testom na COVID-19 a čestným 

vyhlásením o bezinfekčnosti dieťaťa, inak dieťa nebude vpustené do budovy školy a je mu tak 

popreté jeho právo na vzdelanie. Ing. Hevier hovorí, že sú tu predsa vyhlášky a usmernenia 

ministerstva školstva, ktorými sa musíme riadiť. Sú to predsa všeobecne záväzné právne 

predpisy, ktoré musíme dodržiavať, a niekto iný musí posúdiť ich legitimitu.     

 

Bod 7. Centrálny krízový fond TTSK – výzva 

 

Ing. Hevier hovorí, že sme toto už prerokovávali, a že sme nevstúpili do tohto fondu. 

Poslankyňa Horylová má za to, že je to taký sociálny program výpomoci iným obciam, 

z ktorého môžu čerpať iné obce, ktoré to potrebujú. Obce v trnavskom kraji môžu žiadať 

o finančné prostriedky pri živelných pohromách v obci. Ing. Hevier hovorí, že máme aj tu 

blízko obec napríklad Šípkové, ktorú každoročne sužujú prívalové dažde a obec sa s tým 

sama snaží vysporiadať. Ratnovce sú tiež na druhej strane Váhu, ďalej obec Šterusy, či by 

z tohto fondu dostali, keď by žiadali. Pre našu obec by tento príspevok predstavoval čiastku 

300,- eur.  Máme finančné prostriedky v rozpočte na príspevky združení, ktorých sme 

členovia? Bude taktiež výpadok v príjmoch v roku, starosta dal o návrhu Ing. Heviera 

neprispieť do centrálneho krízového fondu hlasovať   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 
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                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  16/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

n e s c h v a ľ u j e 

členský príspevok do Centrálneho krízového fondu regionálnej a miestnej samosprávy 

Trnavského kraja na rok 2021. 

 

Bod 8. Zmena rozpočtu obce na rok 2021   

 

Materiál k zmene rozpočtu bol poslancom zaslaný, taktiež vysvetlenie k návrhu zmien 

v rozpočte. Naša obec má zriadené mobilné odberové miesto, ním zastrešujeme testovanie aj 

pre obce Veselé a Dubovany, následne im refakturujeme náklady na testovanie napríklad 

zdravotníkov a administratívnych pracovníkov. Tento príjem z refakturácie je premietnutý do 

položky 223. Dotácia na podporu stravovania na rok 2021 a dotácia na sčítanie obyvateľov 

v roku 2021 bola premietnutá do príjmov pod kódom zdroja 111. Cez príjmové operácie boli 

zapojené neminuté dotácie z roku 2020, a to dotácia na podporu stravovania a dotácia na 

sčítanie domov a bytov. V kapitálových výdavkoch navrhujeme zapojiť financie 

z Environmentálenho fondu na realizáciu miestnych komunikácií. Z ostatných kapitálových 

výdavkov navrhujeme presunúť na kapitálové výdavky na projektovú dokumentáciu – žiadosť 

na Environfond. Kontrolórka má pripomienku alebo len informáciu, že príjem za refundáciu 

od iných obcí je kód zdroja 11H, nie kód zdroja 41. Poslanci schvaľujú položky rozpočtu, nie 

kódy zdroja. Nikto z poslancov nemal pripomienky, starosta dal o návrhu zmeny rozpočtu 

hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  17/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e            
zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2021 (tvorí prílohu zápisnice), ktorou sa rozpočet obce 

na rok 2021 zvyšuje v príjmovej i výdavkovej časti. Upravený rozpočet na rok 2021 tvorí 

v príjmoch čiastku 1,452.075,00 € a vo výdavkoch tvorí čiastku 1,452.075,00 €. 

 

9.  Rôzne 

 

9.1. 

V Obecnej kanalizačnej s.r.o. je vo výsledku hospodárenia Obec Rakovice v strate – 

17.022,68 eur za rok 2020. Výdavky v roku 2020 boli 40.686,64 eur a príjmy boli 23.663,96 

eur. V minulom roku sme uskutočnili rozšírenie kanalizácie na panelovej ceste, čo sme mali 

vykrývať z aktív, ktoré sú vo výške 18.547,09 eur. Aktíva sú od roku 2009 po rok 2020, 

zistilo sa však že celkovo je Obecná kanalizačná s.r.o. v strate -58.000,- eur, nie sú zaplatené 

faktúry vo výške 68.000,- eur, čo je dosť hrozivé. Ostatné obce majú aktíva napríklad Veselé 

9.600, - eur, Dubovany 5.700,- eur, Borovce 2.500,- eur, Trebatice 3.500,- eur, Veľké 

Kostoľany 3.400,- eur a Rakovice 18.000,- eur, my sme vyskočili preto tak vysoko, lebo 

máme veľkú pripojenosť domácností na kanalizáciu. Uznesenie Obecnej kanalizačnej znie, 

aby sa obecné zastupiteľstvá v jednotlivých obciach pokúsili vyrovnať tieto mínusové 
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výsledky hospodárenia. Obecná kanalizačná je firme Katelstav dĺžna 40.000,- eur. Ak 

vyrovnáme schodok, zostanú nám tam aktíva v plusových hodnotách.  

Kontrolórka vstúpila do tohto, že finančné prostriedky nie je možné prerokovávať v bode 

rôzne. Navrhuje dnes neprerokovať uvedenú finančnú situáciu v Obecnej kanalizačnej s.r.o. 

Veselé. Je na posúdenie stavu potrebné predložiť poslancom relevantné materiály na 

preštudovanie. Starosta hovorí, že mali zasadnutie Obecnej kanalizačnej vo štvrtok, preto 

nebol čas pripravovať materiály. Kontrolórka požaduje, aby boli do budúceho zasadnutia 

poslancom predložené nasledovné materiály: účtovná závierka Obecnej kanalizačnej s.r.o. za 

rok 2020, daňové priznanie za rok 2020, hospodárenie – tabuľka – spoločnosti za celú 

existenciu spoločnosti, t. j. od roku 2009 a návrh riešenia stavu spoločnosti, t. j. vykrytie 

straty.  

Ing. Hevier hovorí, že on je v obraze, lebo účtovníčku obecnej kanalizačnej má doma. Videl 

tiež tabuľku, kde sú vyčíslené náklady na prevádzku kanalizácie v obci , podiel na nákladoch 

obecnej kanalizačnej, podiel na nákladoch ČOV a výnosy – príjmy od občanov za stočné. 

Obecná kanalizačná má veľa neplatičov, ktorí sú dĺžny, preto chýbajú peniaze a nie je z čoho 

zaplatiť faktúry. Spoločnosť vymáha dlhy, čo je však zdĺhavý proces, a vyvoláva ďalšie 

náklady. Hlavne Obec Veľké Kostoľany má veľa neplatičov.   

Úrad pre cenovú reguláciu stanovil obecnej kanalizačnej limit ceny za stočné od do. Od 

1.1.2021 sa zvyšuje cena za stočné na 1,0025 eur bez DPH, s DPH to bude 1,20 eur, k čomu 

sme museli pristúpiť na základe výsledku hospodárenia . Do 31.12.2020 bola cena 0,96 eur 

a s DPH 1,152 eur. 

Oslovili sme aj audítorku, akým spôsobom by sme mali vyrovnať stratu v Obecnej 

kanalizačnej s.r.o., ktorá nám prevádzkuje kanalizáciu v obci. 

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  18/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i   o b c e          
predložiť do budúceho zasadnutia OZ materiály ohľadom finančnej situácie v Obecnej 

kanalizačnej s. r. o. Veselé. 

 

9.2. 

Starosta hovorí o parkovacích miestach pred nájomnými bytovkami. Pre každý byt bolo 

zabezpečené 1 parkovacie miesto. Sú tam ešte 3 parkovacie miesta mimo, tie by mohli zostať 

pre návštevy. Je potrebné parkovacie miesta označiť pre každý byt, nakoľko niektorí 

nájomníci majú aj viac áut a parkujú na miestach, ktoré by mali byť vyhradené pre iných 

nájomníkov. Vedľa bytoviek na ceste nie je povolené stáť s autami. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 
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U z n e s e n i e  č.  19/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e            
vyznačiť pre každý byt v nájomných bytových domoch 1 parkovacie miesto na parkovisku 

pred bytovkami.  

  

9.3. 

Stredná odborná škola regionálneho rozvoja Rakovice má na stránke vo virtuálnej prehliadke 

školy zobrazené dôležité a zaujímavé miesta školy. Keby sme chceli na stránke obce 

zviditeľniť pamiatky obce a zaujímavé miesta v obci, spracováva sa ponuka pre Mikroregión 

nad Holeškou, predbežná cenová ponuka je vo výške 1000 – 1200 eur pre 8 bodov v obci.  

 

9.4. 

Starosta informuje poslancov, že rokuje so spoločnosťou, ktorá robí prieskum prác na 

komunikáciách v obytných zónach, čo tam bolo vykonané a čo bude treba urobiť. Je urobený 

výškopis, polohopis, máme to geodeticky zamerané. Suma za všetky zóny by mala byť od 

180.000 do 240.000 eur s DPH. Robia sa sondy ako bude potrebné cesty robiť, čo s lôžkom, 

či budeme odoberať alebo pridávať štrk. Uloženie chodníkov, ciest, mali by sme mať 

nakalkulované čo tam je potrebné urobiť. Každá obytná zóna je špecifická, bude sa robiť 

každá zvlášť. Finančné prostriedky na výstavbu ciest použijeme z tých financií, ktoré máme 

za odpady, nakoľko sme dosiahli za rok 2020 úroveň vytriedenia komunálneho odpadu výšku 

65,01 %. Na základe zákona č. 329/2018 o poplatkoch za uloženie odpadov môže obec podľa 

§ 7 bod 7) použiť finančné prostriedky z uloženie odpadov na účely zlepšenia životného 

prostredia v obci, ak obci nebola v uplynulých rokoch uložená sankcia za porušenie 

osobitného zákona a ak sme v predchádzajúcom roku dosiahli úroveň vytriedenia aspoň 60 % 

z celkovej hmotnosti komunálnych odpadov vzniknutých v obci. Keď budeme mať všetky 

podklady, budeme robiť verejnú súťaž.  

 

U z n e s e n i e   č.  20/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

informácie starostu obce o prácach vykonávaných na vyhlásenie verejnej súťaže na 

vybudovanie miestnych komunikácií a chodníkov v obytných zónach. 

 

9.5. 

Na zbernom mieste tento rok evidujeme odpady, ktoré sem občania prinesú. Každý odpad sa 

váži, následne sa táto evidencia nahráva do elektronickej evidencie odpadov ELWIS. Urobili 

sme minulý rok aj školský zber papiera na zbernom mieste a vyviezli sme ho do zberných 

surovín, tento rok budeme pokračovať. Zaoberáme sa aj myšlienkou, že budeme zberať aj 

tvrdené plasty. Každý odpad privezený na zberné miesto musí byť aj vyseparovaný, musí byť 

každý zvlášť, zvlášť kovy, drevo, papier, sklo, nebezpečný odpad, plasty, a podobne.   

   

Bod 10. Diskusia 

 

10.1. 

Poslankyňa Masárová sa pýta na to, či sa zakúpi hasičom WAPKA a je potrebné zabezpečiť 

radiátor do hasičárne. Starosta povedal, že sa to zabezpečí. Hasiči sú nápomocní pri každom 

testovaní, svoju prácu vykonávajú bezplatne.  

 

10.2. 

Ing. Duračková sa pýta, či nám kleslo množstvo komunálneho odpadu oproti minulému roku? 

Za rok 2019 sme mali približne 91 ton komunálneho odpadu a za rok 2020 sme mali 96 ton 
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komunálneho odpadu. Oproti roku 2019 sa nám navýšil počet nádob na komunálny 

odpad v strednej škole, dovtedy si vyvážali odpad sami, takže nebol v našej evidencii. 

 

Bod 11. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy,  starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť.   

 

 

 

Overovatelia zápisnice:      Anna Magalová                          ............................................. 

 

                                           Monika Masárová                        ............................................. 

 

 

Zápisnicu zapísala:            Jarmila Chnápková                      ............................................. 

 

 

 

 

 

 

                                                  Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


